
Zápis ze schůze 

Spolku rodičů a přátel ZŠ, Vlašim Sídliště 

 

Konané dne: 10.11.2016 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program schůze: 

1) Zpráva o platbách ve školním roce 2015/2016 – podklady předány třídním důvěrníkům 

2) Požadavky učitelů – byly odsouhlaseny příspěvky ze SRPZŠ podle přiloženého seznamu 

3) Příspěvky SRPZŠ – byly odsouhlaseny příspěvky ve výši 300 kč/za rok za KAŽDÉ dítě – vybírat je 

budou třídní učitelky do konce listopadu 2016; sociálně slabým rodinám lze umožnit splátkování 

4) Sběr papíru – návrh uspořádat soutěž pro třídy a pro jednotlivce, čímž by se děti více motivovaly 

5) Kyberšikana – nutno dělat osvětu - mezi dětmi chodí SMS typu „nepošleš-li 20 SMS, tak se stane 

něco špatného…“ 

6) Prodej knih – nabídka prodeje knih ve škole – paní ředitelka vybírá, kdo může ve škole prodávat. 

Pokud rodiče nesouhlasí s tím, aby děti nosily domů nabízené knihy, nebude prodejcům umožněn 

přístup do třídy 

7) SCIO/CERMAT – pro 3., 5., 9.ročník – byl vznesen požadavek, aby škola přešla na testy CERMAT; 

9.třídy už psaly SCIO; 3. a 5.třídy by tedy mohly přejít na CERMAT 

8) Příprava na přijímací zkoušky – návrh zřídit kroužek za úplatu; další informace k této možnosti 

budou rozeslány před třídními schůzkami; učení v 9.třídě nekončí vysvědčením v pololetí – je třeba, 

aby se děti učily i ve druhém pololetí – SŠ navazuje 

9) Sponzorské dary – rodiče či firmy mohou poskytovat finanční i materiální sponzorské dary - 

(notebooky do odborných učeben, ozvučení tělocvičny)  

10) Angličtina  

– někteří zástupci vyjádřili nespokojenost s výsledky výuky AJ na škole, zejm. na základě výsledků 

SCIO testů 

– zástupci 5.tříd vyjádřili nespokojenost s výukou AJ v 5.třídách; bylo navrženo výuku AJ řešit na 

třídní úrovni  

– paní ředitelka bude řešit s učiteli AJ 

 

Zapsala: Dagmar Hulmáková 


